
Protokoll Lørenskog Venstre årsmøte 18.1.2021  
Digitalt møte på Zoom 
 

Sak 1 Innkalling. Godkjent. 

Sak 2 Saksliste. Godkjent. 

Sak 3 Årsberetninger. Tas til orientering. 

Sak 4 Regnskap. Godkjent. 

Sak 5 Budsjett 

Årsmøtet vedtar budsjett for 2021, årsmøtet delegerer til styret å disponere midler til 

valgkampaktiviteter. Det budsjetteres med et merforbruk grunnet at det er valgkampår. 

Sak 6 Kontingent. Godkjent. Den lokale delen på 50 kr holdes uforandret. 

Sak 7 Handlingsplan. Godkjent. 

Sak 8 Valg 

Valgt til lokallagsstyre Lørenskog Venstre 2021:  

 Leder: Tommy-Lund Pettersen for et år 

 Nestleder: Eirik Øhlschlagel for et år.  

 Styremedlemmer:  

o Kasserer-Ottar Berg, ikke på valg.  

o Harald Eid for to år 

o Informasjonsansvarlig-Eva Næss Karlsen, ikke på valg.  

o Gruppeleder Bjørn Gran, automatisk med i styret med uttalerett som leder av 

kommunestyregruppa. 

 Varamedlem: Elisabeth Tanev.  

 Revisor: Dag Haugland.  

 Valgkomite: Bjørn Gran og Torild Jørgensen. 

Sak 9 Delegater til Viken regionalt årsmøte 13-14.2 

Delegatene Tommy Lund-Pettersen, Bjørn Gran, Elisabeth Tanev og Eirik Øhlschlagel er valgt 

Sak 10 Politiske uttalelser: 

 Årsmøtet støtter innspillet til politisk uttalelse om sosialt entreprenørskap og styret følger 

opp og konkretiserer saken videre. 

 Årsmøtet støtter forslaget til politisk uttalelse om bildeling. 

Protokollsignaturer: 

 

_____________   ______________ 

Eirik Øhlschlagel   Beathe Aasheim 



Møtet ble innledet med at stortingsrepresentant Solveig Schytz holder et 30 min foredrag.  

Hun poengterte at V. er opptatt av å få til et bredt politisk flertall for klimameldingen. Venstre vil ha 

stort fokus på rusreformen som betyr at en ikke ønsker å kriminalisere men å gi hjelp.  

Valgkampen blir viktig og vi ble bedt om å finne lokale saker som vil være viktige. V. sin 

kommunikasjonsplakat 2021 blir viktig. 

 Våre hovedsaker er klima, kunnskap og verdiskaping! 

 Våre viktige verdier er frihet, fellesskap og samarbeid.  

 

Tove Hofstad, Viken deltok med oss på møtet! 

Det var 13 medlemmer som deltok 

 


